
Protokół nr 53/2014 

z LIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 29 kwietnia 2014 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. W sesji wzięli udział radni dzielnicy według załączonej listy obecności oraz goście. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności 15 radnych, co wobec składu Rady liczącego 

21 osób stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, 

przewodniczący otworzył sesję i przywitał zebranych. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, stanowiący załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło 11 wniosków o wprowadzenie do porządku 

obrad projektów uchwał, przedłożonych w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją 

i spełniających warunek określony w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły 

projektów uchwał według druków nr: 611, 612, 613, 614, 615, 616, 617, 618, 619, 620, 621. 

Radni otrzymali projekty uchwał pocztą elektroniczną. 

Wnioski zostały kolejno poddane pod głosowanie. W trakcie głosowań na posiedzenie 

przybyło troje radnych. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 611 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 612 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 613 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 614 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 615 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 616 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 617 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 618 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 619 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 620 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 621 – jednomyślnie 16 głosów za. 

W efekcie wprowadzonych zmian ustalony został następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad, ewentualne zmiany. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 25 marca 2014 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności finansowej 

i merytorycznej Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec za rok 2013 - projektodawca 

Komisja Rewizyjna (druk nr 608). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Bolesława Prusa w Krakowie (pismo znak: ML-

02.7123.76.2014.ES) - projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa (druk nr 609). 



6. Projekt uchwały w sprawie korekty do Uchwały nr L/544/2014 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 28 stycznia 2014 roku w sprawie listy rankingowej zadań do 

realizacji w 2014 r. w ramach zadania powierzonego „prace remontowe dróg, chodników 

i oświetlenia” - projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 610). 

7. Projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 4 pkt 3 Statutu Dzielnicy - projektodawca Zarząd (druk nr 611). 

8. Projekt uchwały w sprawie wniosku o dokonanie zmian w planie finansowym Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na 2014 r. - projektodawca Zarząd (druk nr 612). 

9. Projekt uchwały w sprawie wstrzymania dalszych prac projektowych dotyczących 

zadania z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych w ramach kompetencji 

decyzyjnych Dzielnic: „Budowa podjazdu dla wózków przy klasztorze ss. Norbertanek” - 

projektodawca Zarząd (druk nr 613). 

10. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (pisma znak: AU-02-

7.6730.2.287.2014.RKB z 20.03.2014 i z 31.03.2014) - projektodawca Komisja 

Planowania przestrzennego i Architektury (druk nr 614). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji przy ul. Piotra Borowego w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.170.2012.ASI z 11.04.2014) - projektodawca komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 615). 

12. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Jesionowej 1A w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.543.2014.RKB z dnia 31.03.2014) - projektodawca Komisja Planowania 

przestrzennego i Architektury (druk nr 616). 

13. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji przy ul. Wodociągowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.547.2014.MKM z dnia 18.04.2014) - projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 617). 

14. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 909/27, obr. 21 

Krowodrza, położonej przy ul. Zakręt w Krakowie (pismo znak: GS-

01.68.40.2.7.2014.BF z 28.03.2014) - projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 618). 

15. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 190/3, obr. 17 

Krowodrza, położonej przy ul. Kamedulskiej w Krakowie (pismo znak: GS-

01.6840.2.41.2013 z 10.04.2014) - projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 619). 

16. Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu zmiany Studium Uwarunkowań 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Krakowa - projektodawca 

Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 620). 

17. Projekt uchwały w sprawie przeniesienia środków z puli środków inwestycyjnych 

„budowa i przebudowa ulic gminnych wraz z oświetleniem” do puli środków bieżących 

„prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” – projektodawca grupa radnych (druk 

nr 621).   

18. Oświadczenia i komunikaty. 



Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z LII sesji Rady Dzielnicy 

VII odbytej w dniu 25 marca 2014 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności finansowej i merytorycznej 

Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec za rok 2013 zreferował w imieniu projektodawcy Marek 

Sikora. 

W dyskusji udział wzięli: Szczęsny Filipiak, który zgłosił poprawkę do projektu uchwały, 

Krzysztof Kwarciak, Andrzej Hawranek i Marzena Garzeł. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka dotyczyła zmiany podstawy prawnej uchwały na następującą: 

„Na podstawie § 57 ust. 1 Uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie 

(Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z 2014 r. poz. 1843) Rada Dzielnicy VII 

uchwala, co następuje:” 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności finansowej i merytorycznej 

Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec za rok 2013 została podjęta stosunkiem głosów: 14 za, 

0 przeciw, 5 wstrzymujących się (Uchwała nr LIII/582/2014). 

W trakcie procedowania 4-go punktu porządku obrad na salę przybył kolejny radny. 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Bolesława Prusa w Krakowie (pismo znak: ML-

02.7123.76.2014.ES) zreferował w imieniu projektodawcy Łukasz Filipiak. Zgłosił on 

również w swoim imieniu poprawkę do projektu. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Krzysztof Jakubowski i Paweł Bułat. 

Poprawka Łukasza Filipiaka dotyczyła zmiany treści uzasadnienia na następujące: 

„Proponuje się, aby umowa została zawarta na okres do dwóch lat. Z przeprowadzonej wizji 

przez przedstawiciela Dzielnicy VII Zwierzyniec wynika, iż w opinii sąsiadów w lokalu 

zdarzają się konflikty – kłótnie. Jednak w opinii sąsiadów nie jest to zjawisko uciążliwe 

a osoby najmujące lokal nie naruszają w rażący sposób zasad współżycia społecznego. Także 

starania podejmowane przez najmujących w celu utrzymania lokalu w dobrym stanie – 

w miarę możliwości – są przesłanką świadczącą o pozytywnej postawie najmujących.” 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Bolesława Prusa w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.76.2014.ES) 

została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr LIII/583/2014). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie korekty do Uchwały nr L/544/2014 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 28 stycznia 2014 roku w sprawie listy rankingowej zadań do realizacji 

w 2014 r. w ramach zadania powierzonego „prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” 

zreferowała w imieniu projektodawcy Magdalena Mardyła. 



W dyskusji udział wzięli: Ewa Wcisło (zgłosiła poprawkę do projektu), Krzysztof Kwarciak 

(zgłosił poprawkę do projektu), Magdalena Mardyła, Łukasz Filipiak, Marcin Kapusta, Filip 

Gaczorek, Jakub Markowski, Paweł Kajfasz (zgłosił poprawkę do projektu), Andrzej Budziak 

(zgłosił poprawkę do projektu), Marek Sikora, Szczęsny Filipiak, Andrzej Hawranek, Jerzy 

Milej, Julia Mach, Paweł Bułat i Marek Golonka, który zgłosił wniosek formalny 

o przerwanie dyskusji. 

Za wnioskiem formalnym opowiedziała się Marzena Garzeł, z głosem przeciw wnioskowi 

wystąpił Paweł Kowalski. Przewodniczący przed głosowaniem wniosku formalnego odczytał 

listę osób zapisanych do głosu; byli to: Ewa Wcisło, Paweł Kowalski i Marek Sikora.   

Wniosek formalny o przerwanie dyskusji został przyjęty stosunkiem głosów: 12 za, 

6 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Poprawki zgłoszone przez radnych dotyczyły wprowadzenia następujących zmian w § 1 

procedowanego projektu uchwały: 

Ewa Wcisło zaproponowała przeniesienie pozycji „ul. Kogucia” na 5 miejsce; dotychczasowe 

punkty otrzymałyby kolejne numery, 

Krzysztof Kwarciak zaproponował wykreślenie pozycji „ul. Podkamyk – utwardzenie”; 

dotychczasowe punkty otrzymałyby kolejne numery, 

Paweł Kajfasz zaproponował przeniesienie pozycji 14 „ul. Włóczków – chodnik od ul. 

Tatarskiej do ul. Ujejskiego z wyłączeniem nowego wyremontowanego chodnika w 2012 r.” 

na pozycję 9; pozostałe punkty otrzymałyby kolejne numery, 

Andrzej Budziak zaproponował dopisanie na pozycji 18 zadania: „ul. Nietoperzy remont 

nawierzchni – nakładka na odcinku od środka ulicy w kierunku Borówczanej”.  

Poprawki zostały poddane pod głosowanie w kolejności zgłoszenia. 

Za poprawką Ewy Wcisło oddano 5 głosów, przeciw 11, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

Oznacza to, że poprawka została odrzucona. 

Za poprawką Krzysztofa Kwarciaka oddano 6 głosów, przeciw 11, 2 osoby wstrzymały się od 

głosu. Oznacza to, że poprawka została odrzucona. 

Za poprawką Pawła Kajfasza oddano 6 głosów, przeciw 9, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

Oznacza to, że poprawka została odrzucona. 

Za poprawką Andrzeja Budziaka oddano 6 głosów, przeciw 9, 4 osoby wstrzymały się od 

głosu. Oznacza to, że poprawka została odrzucona.   

Uchwała w sprawie korekty do Uchwały nr L/544/2014 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 28 stycznia 2014 roku w sprawie listy rankingowej zadań do realizacji w 2014 r. 

w ramach zadania powierzonego „prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” została 

podjęta stosunkiem głosów: 14 za, 5 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała nr 

LIII/584/2014). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 4 pkt 3 Statutu Dzielnicy zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 4 pkt 3 

Statutu Dzielnicy została podjęta stosunkiem głosów: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(Uchwała nr LIII/585/2014). 



Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o dokonanie zmian w planie finansowym Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na 2014 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie wniosku o dokonanie zmian w planie finansowym Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na 2014 r. została podjęta jednomyślnie - 12 głosami za (Uchwała nr 

LIII/586/2014). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie wstrzymania dalszych prac projektowych dotyczących zadania 

z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych w ramach kompetencji decyzyjnych 

Dzielnic: „Budowa podjazdu dla wózków przy klasztorze ss. Norbertanek” zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Marek Sikora oraz Paweł 

Kowalski, który zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Przewodniczący 

poinformował, że nikt nie był zapisany do głosu. Za wnioskiem formalnym opowiedział się 

Łukasz Filipiak, przeciw wnioskowi wystąpił Marcin Kapusta. 

Wniosek formalny o przerwanie dyskusji został przyjęty stosunkiem głosów: 12 za, 

3 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie wstrzymania dalszych prac projektowych dotyczących zadania z zakresu 

problematyki osób niepełnosprawnych w ramach kompetencji decyzyjnych Dzielnic: 

„Budowa podjazdu dla wózków przy klasztorze ss. Norbertanek” została podjęta stosunkiem 

głosów: 15 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr LIII/587/2014). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (pisma znak: AU-02-

7.6730.2.287.2014.RKB z 20.03.2014 i z 31.03.2014) zreferował w imieniu projektodawcy 

Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (pisma znak: AU-02-

7.6730.2.287.2014.RKB z 20.03.2014 i z 31.03.2014) została podjęta jednomyślnie – 

16 głosami za (Uchwała nr LIII/588/2014). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Piotra Borowego w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.170.2012.ASI 

z 11.04.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy 

ul. Piotra Borowego w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.170.2012.ASI z 11.04.2014) 

została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr LIII/589/2014). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Jesionowej 1A w Krakowie (pismo znak: AU-02-



7.6730.2.543.2014.RKB z dnia 31.03.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Jesionowej 1A w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.543.2014.RKB z dnia 31.03.2014) została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr LIII/590/2014). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Wodociągowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.547.2014.MKM z dnia 

18.04.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy 

ul. Wodociągowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.547.2014.MKM z dnia 

18.04.2014) została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr LIII/591/2014). 

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 909/27, obr. 

21 Krowodrza, położonej przy ul. Zakręt w Krakowie (pismo znak: GS-01.68.40.2.7.2014.BF 

z 28.03.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 909/27, obr. 21 Krowodrza, 

położonej przy ul. Zakręt w Krakowie (pismo znak: GS-01.68.40.2.7.2014.BF z 28.03.2014) 

została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr LIII/592/2014). 

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 190/3, obr. 17 

Krowodrza, położonej przy ul. Kamedulskiej w Krakowie (pismo znak: GS-

01.6840.2.41.2013 z 10.04.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 190/3, obr. 17 Krowodrza, 

położonej przy ul. Kamedulskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.41.2013 

z 10.04.2014) została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(Uchwała nr LIII/593/2014). 

Ad. 16. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Krakowa zreferował w imieniu projektodawcy 

Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Paweł Bułat, Krzysztof Jakubowski, Paweł 

Kajfasz, Paweł Kowalski, Szczęsny Filipiak, Marek Golonka. Poprawki do projektu zgłosili: 

Krzysztof Kwarciak, Ewa Wcisło, Paweł Kowalski, Krzysztof Jakubowski i Paweł Bułat.             

Paweł Kowalski zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Za wnioskiem formalnym 

opowiedział się Marek Sikora, przeciw wnioskowi wystąpił Paweł Kajfasz. Wniosek 

formalny został przyjęty stosunkiem głosów: 11 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się. 



Z uwagi na konieczność doprecyzowania treści jednej z poprawek przewodniczący zarządził 

5-minutową przerwę w posiedzeniu. 

Po przerwie przystąpiono do głosowaniu poprawek, w kolejności zgłoszenia. 

Wszystkie zgłoszone poprawki dotyczyły wprowadzenia zmian w załączniku do uchwały. 

Krzysztof Kwarciak zaproponował dodanie punktu nr 9 o następującej treści: 

„Wnosimy o zmianę przeznaczenia działki 300/4 obręb 17 Krowodrza z „zabudowy 

jednorodzinnej” na „zieleń urządzoną”. Zmiana sposobu zagospodarowania tej działki 

oznaczałaby, że została utracona możliwość dostępu do ogródka jordanowskiego przy 

ul. Kamedulskiej po gruncie należącym do miasta. Od strony ul. Szyszko-Bohusza plac zabaw 

od drogi jest oddzielony pasem ziemi należącym do podmiotu prywatnego. Nie ma służebności 

dojścia do ogródka. Ponadto przez tę działkę przebiega istotny skrót dla ruchu pieszego, 

z którego dużo mieszkańców korzysta.” 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Ewy Wisło zaproponowała dodanie punktu w brzmieniu: 

„Wnosimy o zmianę oznaczenia dz. nr 248 obr. 9 przy ul. Cisowej z oznaczenia ZP na MN.” 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Paweł Kowalski zaproponował dopisanie kolejnego punktu w brzmieniu: 

„Wnosimy o ujęcie obszaru pomiędzy ul. Kasztelańską – Mlaskotów – Senatorską gabarytem 

maksymalnym zabudowy 13 m. Wniosek zgodny z wcześniejszą uchwałą Rady Dzielnicy 

podjętą w 2013 r. oraz z ustaleniami w Biurze Planowania Przestrzennego.” 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Krzysztof Jakubowski zaproponował wprowadzenie zmiany sformułowania w pkt 4 z: 

„a gabaryt wysokościowy do 20 m dotyczył wyłącznie planowanego kościoła” na: 

„a maksymalny gabaryt wysokościowy dotyczył wyłącznie planowanego kościoła”. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Paweł Bułat zaproponował dopisanie kolejnego punktu w brzmieniu: 

„Wnosimy, aby dopuszczalny gabaryt wysokościowy dla planowanego kościoła na terenie 

skansenu przy ul. Panieńskich Skał wynosił do 30 m.” 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie uwag do projektu zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Krakowa została podjęta jednomyślnie – 

18 głosami za (Uchwała nr LIII/594/2014). 

Ad. 17. 

Projekt uchwały w sprawie przeniesienia środków z puli środków inwestycyjnych „budowa 

i przebudowa ulic gminnych wraz z oświetleniem” do puli środków bieżących „prace 

remontowe dróg, chodników i oświetlenia” zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przeniesienia środków z puli środków inwestycyjnych „budowa 

i przebudowa ulic gminnych wraz z oświetleniem” do puli środków bieżących „prace 

remontowe dróg, chodników i oświetlenia” została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr LIII/595/2014). 

Ad. 18. 



Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 zwrócił się do radnych o rozdysponowanie wśród mieszkańców ulotek dotyczących 

spotkań nt. budżetu obywatelskiego, ewentualnie zgłoszenie, kto na pewno nie będzie 

mógł tego zrobić; poinformował również o ustalonych terminach spotkań konsultacyjnych, 

 poprosił radnych o dopilnowanie, aby po zakończeniu pracy w lokalu dzielnicy używane 

przez nich urządzenia były wyłączane bądź pozostawiane w stanie wcześniej zastanym, 

jeżeli np. wymagały zmiany ustawień technicznych, przełączeń itp., 

 przypomniał, że 24 maja br. odbędzie się Bieg Śladami Panien Zwierzynieckich i poprosił 

o zgłoszenie się radnych chętnych do pomocy p. Marzenie Garzeł i p. Markowi Sikorze 

przy organizacji; zgłosili się: Krzysztof Kwarciak, Łukasz Filipiak, Julia Mach, 

 poinformował, że zgłosili się do niego członkowie Zwierzynieckiego Stowarzyszenia 

Przyjaciół Sztuk Wszelkich z prośbą o wsparcie ich działalności w przyszłym roku kwotą 

rzędu 2 000 zł ze środków na zadania priorytetowe (na publikacje i promocję wystaw);  

 poinformował, że wobec zgody wszystkich radnych na przekazywanie materiałów na sesje 

poczta elektroniczną, biuro teoretycznie powinno być zwolnione w drukowania 

materiałów, jednak nie chcąc wprowadzać takich zmian pod koniec kadencji, proponuje, 

aby materiały drukowane były w ograniczonej liczbie, np. 15 kompletów, na co zebrani 

wyrazili zgodę, 

 poinformował, że zgodnie z § 52 ust. 3 nowego Statutu Dzielnicy podpisał upoważnienie 

dla p. Andrzeja Hawranka jako zastępcy przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy do 

wykonywania określonych czynności, 

 poinformował o odbiorze zespołu boisk w Olszanicy w dniu 30.04.14; wydelegowane 

zostały panie Ewa Wcisło i Julia Mach; przy okazji przewodniczący poinformował, że 

delegacja Filipa Gaczorka i Łukasza Filipiaka z 17.04.14 nie została uznana, gdyż objazd 

obiektów sportowych odbył się po wejściu w życie nowego statutu, w okresie, gdy Zarząd 

nie miał upoważnienia delegowania radnych, 

 przekazał paniom radnym informację o spotkaniu organizowanym przez 

wiceprzewodniczącą Rady Miasta Krakowa Małgorzatę Jantos w dniu 9 maja 2014 r. na 

temat miejsca kobiety w zarządzaniu miastem, na które otrzymały zaproszenie, 

 poinformował, że zgodnie z pismem Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

w Krakowie postępowania administracyjne w sprawie wstrzymanej inwestycji u zbiegu 

ulic Królowej Jadwigi i Emaus zostały zawieszone w związku ze śmiercią strony 

przedmiotowych postępowań, do czasu gdy będzie możliwe wezwanie spadkobierców, 

 przedstawił zaproszenia, jakie w ostatnim okresie wpłynęły do Rady Dzielnicy (6.05.14 – 

wystawa poświęcona Tadeuszowi Kościuszce, 7.05.14 – spotkanie poświęconej postaci 

Lajkonika, 12.05.14 – debata pt. „Więcej bezpieczeństwa w Krakowie”); poinformował, że 

wszystkie zaproszenia zostaną przesłane radnych pocztą elektroniczną. 

Marcin Kapusta: 

– poinformował, że Rada otrzymała informację o zakresie prac wchodzących w bieżące 

utrzymanie ogródków jordanowskich, która jest do wglądu dla zainteresowanych w jego 

skrytce, 

 poprosił o przekazywanie autorom tekstów zamieszczanych w Kurierze Zwierzynieckim 

szczotek poszczególnych wydań, 



 poruszył kwestię remontów ulic Koguciej i Dunin-Wąsowicza, prosząc o przedstawienie 

kosztorysów tych zadań. 

W krótkiej dyskusji, jaka wywiązała się na temat zakresów zadań i  trybu ich ustalania wzięli 

udział: Ewa Wcisło, Krzysztof Kwarciak, Jerzy Milej, Szczęsny Filipiak, Magdalena 

Mardyła. Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaapelował o przeniesienie dyskusji na ten temat 

na forum komisji merytorycznej. 

Krzysztof Kwarciak zapytał, czy jest jakaś interpretacja na piśmie dotycząca kwestii 

gospodarki finansowej Dzielnic. Przewodniczący stwierdził, że prawnicy jeszcze takiej 

interpretacji nie przygotowali, ale będzie o to wnioskował. Przypomniał też, że zgodnie 

z postanowieniami przejściowymi przepisy z rozdziału II i II a starego statutu obowiązują do 

końca VI kadencji. 

Krzysztof Jakubowski zwrócił uwagę na konieczność zmiany terminu posiedzenia Komisji 

Planowania Przestrzennego i Architektury. Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaapelował, 

aby spotkania komisji odbywały się przynajmniej dziewięć dni przed sesją. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.45 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                               Przewodniczący 

        Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek           

     Szczęsny Filipiak 
 

 


